

流水槽模具 外表光滑 排水沟模具 重复使用

产品名称	流水槽模具 外表光滑 排水沟模具 重复使用
公司名称	保定市玉达模具制造有限公司
价格	100.00/个
规格参数	质量体系:ISO9001 型号:型号齐全 产地:河北保定
公司地址	河北省保定市清苑区闫庄乡南闫庄村
联系电话	13503120801

产品详情

流水槽模具 排水沟模具 U型槽模具 玉达

流水槽模具采用3-4mm钢板焊接而成，模具为组合式结构，拆模简单。流水槽模具规格尺寸按图纸加工，不限数量，快速生产，发货及时，确保质量，放心购买。流水槽模具是通过对模具内部的细致介绍以及模具的使用来说明的，流水槽模具的使用离不开大型机械的辅佐，长度超过一米的流水槽模具，基本上都会做在制作的时候加上吊装环，我公司严格按照流水槽规格生产制造，为国家，为我们自己创造出更美丽的明天。

The flume die is welded by 3-4mm steel plate. The die is a combined structure and easy to disassemble. The sizes and specifications of the flume die are processed according to the drawings, unlimited quantity, rapid production, timely delivery, quality assurance and assured purchase. The flume mould is explained by the detailed introduction of the inside of the mould and the use of the mould. The use of the flume mould can not be separated from the assistance of large-scale machinery. The flume mould with a length of more than one meter is basically made with hoisting rings. Our company manufactures the flume mould strictly according to the specifications of the flume, creating a more beautiful tomorrow for our country and ourselves.

我公司遵循严谨的生产工艺，生产的产品质量稳定，已通过河北省质监局的鉴定，并荣获的“产品信得过单位”和“重合同守信用”等多项荣誉。在消费者当中享有较高的地位，赢得了广大客户的一致好评。欢迎来电咨询：梁经理 13582382726。

Our company follows the strict production process, the product quality is stable, has passed the appraisal of Hebei Provincial Quality Supervision Bureau, and won many honors such as "product trustworthy units" and "respecting contracts and keeping promises". It enjoys a high position among consumers and has won the unanimous praise of the vast number of customers. Welcome to inquire: Manager xue 13582382726.